
Til BUU, 

Vi har ved seneste møde i vores skolebestyrelse fået besked om at udpege en af de 4 løsningsforslag, som 

BUU har fremsendt. I materialet fremgår det at de nuværende udearealer tilknyttet vores eksisterende 

KKFO ikke bliver nedrevet, hvorfor vi peger mod løsningsforslag nr #3 Bygge nyt til KKFO. Derved vil vi have 

eget fysisk indendørs sted som er tæt på udearealerne og bondegården, men som samtidig er uafhængig af 

klubbens lokaler. 

 

Som repræsentant for de mange forældre vi har på skolen, bliver jeg dog også nødt til at fremsende deres 

synsvinkel på dette projekt. 

Vi er som forældre klare over, at vi alle er nødt til at arbejde sammen om at komme ud af parallelsamfund 

listen, og at det selvfølgelig vil medføre forandringer i de strukturer og den bydel som vi kender i Tingbjerg. 

Vi vil dog stadig fremsende vores ønsker om at bibeholde KKFO i vores nuværende lokaler, især da det 

fremgår i jeres tilsendte materiale at man har valgt at beholde udearealerne. Vi håber, at vi kommer godt 

igennem de kommende år med byggeri flere steder i bydelen. 

 

På vegne af forældrene på Tingbjerg skole og -fritid 

 

Venlig hilsen 

Farida Al-Imam, formand for skolebestyrelsen 

 


